
 

 

Kommunalt parkeringsbolag 
Motion till Nacka kommunfullmäktige 2014-06-16 
Miljöpartiet de gröna

 

Vi behöver ta kontroll över parkeringssituationen här i Nacka 
Miljöpartiet vill skrota den s.k. p-normen som både fördyrar bostadsbyggandet och 
motverkar en hållbar förtätning av centrala Nacka. Istället för att tvinga byggherrarna att 
bygga parkeringsplatser inom egen fastighet utan samordning sinsemellan, vill vi ta 
kontroll över parkeringssituationen och starta ett kommunalt parkeringsbolag med ett 
övergripande ansvar att lösa parkeringsproblematiken när nacka bygger stad.  

Det är bättre att kommunen med ett ekonomiskt bidrag från byggherrar själv planerar var 
och hur många parkeringsplatser som ska byggas. Det blir också lättare att i framtiden 
bygga om ett parkeringshus som kanske inte behövs till något annat, än en parkering 
byggd i källarvåningen under ett vanligt flerfamiljshus.  

Någon reell möjlighet att bygga om eller anpassa Nackas centrala delar till ökade 
trafikmängder samtidigt som de ska förtätas finns inte, om miljökraven samtidigt skall 
prioriteras. Parkeringsmöjligheterna och därmed biltrafiken måste därför begränsas. 

Alla partier i Nacka är överens om att införa parkeringsavgifter för gatuparkering i de 
centrala delarna av Nacka, någonting som skulle kunna övervakas och administreras av ett 
kommunalt parkeringsbolag. Parkeringsavgifter kan effektivt användas för att styra 
trafiken till parkeringshus, minska störningar från biltrafiken och uppmuntra till resande 
med kollektiva färdmedel. Det underlättar också för näringsidkare och andra med 
särskilda behov som verkligen behöver använda sin bil. Detta förutsätter dock att ”någon” 
tar ett övergripande ansvar för parkeringsbehovet i Nacka. 

 

 

Miljöpartiet yrkar på att: 
 

 kommunen startar ett kommunalt parkeringsbolag med ett övergripande ansvar att 
lösa parkeringsproblematiken i Nacka.  

 
 
 
 
………………………………….. 
Sidney Holm  (mp)           


